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 R  O  M  Â  N  I  A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA BĂCANI 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 

 Încheiat astăzi  28 iunie 2024,  în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local 

al comunei Băcani, judeţul Vaslui. 

 

 Şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Băcani a fost convocată de 

domnul primar al comunei Băcani prin Dispoziţia nr.179 din 21.06.2024. 

 Doamna Secretar general al comunei Băcani Bancianu Alina Mihaela, efectuează 

apelul nominal al consilierilor, în urma căruia  s-a constatat că nu lipseste nici un 

consilier local, doar domnul consilier Balan Cezarel- care a decedat. 

  Dupa efectuarea apelului nominal, presedintele de sedinta doamna Toma Diana  

declara deschisa şedinţa ordinara de astazi 28.06.2024.  

Domnul   preşedinte de supune spre aprobarea Consiliului Local procesul verbal al 

şedinţei  ordinare din data de 31.05.2024 

 - Cine este “pentru”? 

 - Cine este “împotrivă”?  

 - Cine se “abţine”? 

Din  totalul de 12 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu procesul verbal încheiat 

în şedinta ordinară din data de  31.05.2024. 

    În continuare doamna  preşedinte de şedinţă da citire si supune spre aprobarea Consiliului 

Local  proiectele de hotarare  puse pe ordinea de zi a şedinţei ordinare de azi.   

 

1. Proiect de hotarare privind stabilirea salariilor de baza ale functionarilor publici si 

personalului contractual , din aparatul de specialitate a primarului comunei Bacani , 

judetul Vaslui , cu data de 01.06.2024 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice pe luna 

aprilie  2024 . 

3. Proiect de hotarare privind  constatarea incetarii de drept , prin deces, a mandatului 

de consilier local a d-lui BĂLAN CEZĂREL si declararea vacant a locului de consilier 

local. 
                                    
 Domnul preşedinte de sedinţă consultă consiliul local dacă mai sunt probleme 

urgente care nu suferă amânare şi trebuiesc  incluse  la ordinea de zi propusă. 
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Doamna secretar se inscrie la cuvant si pune ca domnul primar mai adauga 2 proiecte pe 

ordinea de zi . 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea lucrarilor de interventie la structură necesare 

imobilului pentru eficientizare energetica  a obiectivului educational Scoala Primara, sat 

Suseni comuna Băcani, judetul Vaslui”  

2. Proiect de hotarare privind aprobarea devizului general a lucrarilor de interventie la structură 

necesare imobilului pentru eficientizare energetica  a obiectivului educational Scoala Primara, sat 

Suseni comuna Băcani, judetul Vaslui” . 

   Nefiind nici un consilier care să-şi exprime dorinţa de a propune  modificarea ordinei    

de zi, domnul  preşedinte de şedinta supune spre aprobarea Consiliului Local această 

ordine de zi:  

-Cine este “pentru”? 

 -Cine este “împotrivă”? 

 -Cine se “abţine”? 

 Din  totalul de 12    consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu ordinea de zi propusă. 

În continuare domnul  preşedinte de sedinţă propune să se treacă la discutarea 

primului punct al ordinei de zi: 

1. Proiect de hotarare privind stabilirea salariilor de baza ale functionarilor publici 

si personalului contractual , din aparatul de specialitate a primarului comunei 

Bacani , judetul Vaslui , cu data de 01.06.2024 

  

Doamna consilier Toma Diana, presedinte de sedinta, da citire proiectului de hotarare 

si da cuvantul d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Doamna secretar general se inscrie la cuvant si spune ca incepand cu data de 1 iunie 

se majoreaza salariile de baza ale functionarilor publici si personalului contractual , din 

aparatul de specialitate a primarului comunei Bacani , judetul Vaslui cu un procent de 10 

%. 

  Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 12 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 
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2. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice pe luna 

aprilie  2024 . 

 

Doamna Toma Diana, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare si da 

cuvantul d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 12 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

3. Proiect de hotarare privind  constatarea incetarii de drept , prin deces, a 

mandatului de consilier local a d-lui BĂLAN CEZĂREL si declararea vacant a 

locului de consilier local. 

 

Doamna Toma Diana, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare si da 

cuvantul d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 12 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea lucrarilor de interventie la structură necesare 

imobilului pentru eficientizare energetica  a obiectivului educational Scoala Primara, sat 

Suseni comuna Băcani, judetul Vaslui”  

 

Doamna Toma Diana, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare si da 

cuvantul d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Domnul consilier Pandelea Traian se inscrie la cuvant si intreaba de unde bani 

pentru aceste cheltuieli in plus. Cand s-a depus dosarul cu proiectul nu a fost 

facuta o expertiza ? 
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Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca a fost incadrata in gradul seismic 

IV ca sa obtinem finantarea, dar cand au inceput lucrarile de consolidare s-a constatat ca 

nu avea fundatie , nu avea rezistenta cladirea deloc. 

Domnul consilier Radacina Mircea se inscrie la cuvant si spune ca va fi  un an 

greu cu banii, multe proiecte . 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 12 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea devizului general a lucrarilor de interventie la structură 

necesare imobilului pentru eficientizare energetica  a obiectivului educational Scoala Primara, sat 

Suseni comuna Băcani, judetul Vaslui” . 

 

  Doamna Toma Diana, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare si da 

cuvantul d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 12 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre. 

 

Nemaifiind propuneri de înscriere la cuvînt, domnul preşedinte de şedinţa declară 

lucrările  şedinţei de astăzi închise.   

 

PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ                        SECRETAR GENERAL,                                                                      

TOMA DIANA                    BANCIANU ALINA MIHAELA 


